
Protokół Nr 27/22 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego, 

Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i Spraw Socjalnych oraz Komisji Finansowo Budżetowej 

Rady Powiatu Siemiatyckiego, które odbyło się w dniu  14 czerwca   2022r. w Starostwie 

Powiatowym  w Siemiatyczach. Posiedzenie trwało od godz. 1400 do godz. 1530.

W posiedzeniu uczestniczyło 14 członków komisji według załączonej listy obecności. Nieobecni 

byli: radny Mirosław Jan Angielczyk, radna Bożena Teresa Bujno oraz radny Mariusz Obrycki.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu

2. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

3. Jadwiga Hackiewicz Państwowy Powiatowy Inspektor Sanitarny w Siemiatyczach

4. Andrzej Szewczuk Dyrektor SP ZOZ w Siemiatyczach

5. mł. insp. Adam Mojsa Zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach

6. mł. bryg. Grzegorz Zalewski Zastępca Komendanta Powiatowego PSP w Siemiatyczach

7. Elwira Tołwińska – Filipiak Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach 

8. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie

Porządek posiedzenia: 

1. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Siemiatyckiego za rok 2021

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa pożarowego i problemach związanych z ochroną 

przeciwpożarową na terenie Powiatu Siemiatyckiego za rok 2021

3. Analiza wykonania budżetu powiatu za 2021 rok

4. Opiniowanie materiałów na XXVII sesję Rady Powiatu 

5. Sprawy różne

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i  Porządku 

Publicznego Jerzy Szawkało.

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało otwierając wspólne posiedzenie Komisji powitał 

zebranych. Na podstawie listy obecności przewodniczący obrad stwierdził, że na 17 radnych 

obraduje 14 radnych, komisja  może więc obradować.

P – kt 1.

Głos zabrał mł. insp. Adam Mojsa zastępca Komendanta Powiatowego Policji w Siemiatyczach, 

który poinformował że jest tu czwarty miesiąc, nie ze wszystkimi z państwa zdążył się osobiście 

poznać. Ma zwyczaj, że na takie spotkania zostawia numer telefonu służbowego, gdyby ktoś z 

państwa miał potrzebę rozmowy – zachęca do kontaktu. Komendant Mojsa poinformował, że nie 

zdążył jeszcze poznać całego powiatu aczkolwiek bardzo się stara i chętnie wysłucha problemów, 

jeśli one istnieją.

Jeżeli chodzi o stan porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu siemiatyckiego za 
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ubiegły rok – w marcu pan komendant Filipowicz przesłał na ręce pana Starosty bardzo 

szczegółową informację w tym zakresie, w rozbiciu na poszczególne gminy powiatu. 

W roku ubiegłym policjanci z Komendy Powiatowej Policji w Siemiatyczach wszczęli 492 

postępowania przygotowawcze, w których stwierdzono 510 przestępstw. Dynamika wszczęć w 

odniesieniu do roku 2020 wyniosła 105% czyli utrzymywała się na bardzo zbliżonym poziomie. 

Ogólna wykrywalność wszystkich przestępstw, jakie zostały stwierdzone na terenie powiatu 

wyniosła 87,1% więc  jeśli chodzi o województwo podlaskie była na bardzo wysokim poziomie. 

Jeśli chodzi o poszczególne kategorie przestępczości nie mieliśmy w roku ubiegłym zabójstw,  

odnotowaliśmy 4 bójki, 11 uszczerbków na zdrowiu, 1 rozbój, 39 kradzieży, 24 kradzieże z 

włamaniem, 1 kradzież samochodu, 47 ujawnionych przestępstw narkotykowych, 11 uszkodzeń 

mienia, 65 przestępstw gospodarczych, 4 przestępstwa korupcyjne i aż 122 przestępstwa drogowe

z czego znakomita większość była to jazda w stanie nietrzeźwości.

Jeżeli chodzi o sztandarową kategorię przestępczości to w policji od kilku lat  jest 7 kategorii 

przestępstw pospolitych, najbardziej uciążliwych społecznie, są to: rozboje, bójki, pobicia, 

uszczerbek na zdrowiu, kradzież z włamaniem, kradzież pojazdu, uszkodzenie mienia. Komendant

stwierdził, że musi się pochwalić że liczba takich zdarzeń odnotowanych na terenie powiatu spadła

o 5% w odniesieniu do roku 2020, wykrywalność w tych kategoriach wyniosła 81%.  Wszystkich 

stwierdzonych przestępstw o charakterze kryminalnym na terenie powiatu stwierdzono 268 przy 

wzroście o 11 w odniesieniu do roku 2020. Policjanci z naszej komendy w roku 2021 zatrzymali i 

doprowadzili do zakładów karnych i zakładów opieki zdrowotnej  na polecenie sądu i prokuratury 

589 osób.

Jeżeli chodzi o bezpieczeństwo w ruchu drogowym  w roku 2021 odnotowano 20 wypadków 

drogowych wobec 25 w roku 2020. Liczba zabitych były to 3 osoby wobec 4  w roku poprzednim, 

liczba rannych była na tym samym poziomie czyli 25 osób, odnotowaliśmy 313 kolizji wobec 233 w

roku 2020.

Komendant Adam Mojsa poinformował, że jeżeli chodzi o bardzo szczegółowe dane w rozbiciu na 

poszczególne gminy naszego powiatu,  nawet jeżeli chodzi o ruch drogowy na dni tygodnia,  

zachęca do sięgnięcia do materiału, który został przesłany na ręce pana Starosty.

Komendant Adam Mojsa poinformował, że ostatnie 5 lat spędził w Wysokiem Mazowieckiem w 

powiecie graniczącym z Siemiatyczami, wcześniej 5,5 roku w Hajnówce. Komendant zaznaczył że 

trochę zna problemy pogranicza, również był w stałym kontakcie z komendantem Wyszkowskim, 

który zawsze oceniał ten powiat jako bardzo, bardzo bezpieczny, komendant Adam Mojsa 

poinformował, że na dzień dzisiejszy również go tak ocenia.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że patrząc na statystyki widać, że przestępstw nie jest aż tak

dużo, szczególną uwagę zwracają przestępstwa narkotykowe. Radny zapytał, czy pan komendant 

byłby w stanie powiedzieć jak to jest w porównaniu z pana poprzednią funkcją, jak się to 

przedstawia bo wiemy, że w powiecie siemiatyckim problem narkotyków jest. Policja jak najbardziej
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walczy z tym jednak liczby są dość  duże, w zasadzie wychodzi, że co 5 dni przestępstwo 

narkotykowe w Siemiatyczach czy w powiecie siemiatyckim jest wykrywane, jest to sporo. Jak 

wypadamy na tle powiatu wysokomazowieckiego? Czy jest podobnie czy u nas jest to szczególny 

problem?

Komendant Adam Mojsa poinformował, że od zaangażowania policjantów od ich efektywności, 

od rozpoznania zależy liczba ujawnionych przestępstw narkotykowych tak jak nietrzeźwych 

kierujących. Im jest tych przestępstw ujawnionych więcej tym lepiej świadczy to o efektywności 

pracy Policji. Każdy z nas może ocenić czy jest to mało czy jest dużo.

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził że jak wiemy problem jest szerszy i dotyczy to wszystkich 

rzeczy.

Komendant Adam Mojsa stwierdził, że narkotyki są wszędzie, w każdym powiecie, są w każdej 

szkole, w każdym klubie jeżeli ktoś mówi że tak nie jest to nie chce widzieć tego problemu.

Ponieważ radni nie zgłaszali pytań Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało podziękował 

komendantowi Adamowi Mojsa za przestawienie sprawozdania.

P – kt 2.

Głos zabrał Grzegorz Zalewski zastępca Komendanta Powiatowego Państwowej Straży 

Pożarnej w Siemiatyczach, który poinformował, że komendant Uściniak nie mógł osobiście 

przedstawić informacji więc oddelegował swojego zastępcę. Komendant Grzegorz Zalewski 

poinformował że pełni funkcję zastępcy komendanta 1  miesiąc, uczy się i poznaje powiat. 

Zapoznał się z funkcjonowaniem ochrony przeciwpożarowej powiatu siemiatyckiego w roku 2021 

jak i w latach wcześniejszych, oparta jest ona na Komendzie Powiatowej PSP w Siemiatyczach i 

na jednostkach OSP. W Powiecie Siemiatyckim mamy 59 jednostek. 

W 2021 roku na terenie powiatu siemiatyckiego odnotowano łącznie 785 zdarzeń w tym; alarmów 

fałszywych – 22, pożary – 138, miejscowe zagrożenia – 625. Co 11 godzin i 12 minut samochody 

strażackie wyjeżdżały do zdarzenia, do pożaru co 2 dni i 15 godzin, do miejscowych zagrożeń co 

15 godzin i 30 minut, do alarmów fałszywych co 16 dni i 15 godzin. Komendant Grzegorz Zalewski 

przedstawił zdarzenia na terenie powiatu Siemiatyckiego z podziałem na gminy: 

• Gmina Drohiczyn – ogółem 123

• Gmina Dziadkowice – 65

• Gmina Grodzisk – 50

• Gmina Mielnik - 98

• Gmina Milejczyce – 34

• Gmina Nurzec Stacja – 89

• Gmina Perlejewo – 33

• Miasto Siemiatycze – 177

• Gmina Siemiatycze – 136
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Przybliżona wartość strat i uratowanego mienia w 2021 roku podczas pożarów: uratowano 19,5 

mln zł., straty – 1.658.000 zł. Przy miejscowych zagrożeniach uratowano 1.323.000 zł, straty – 

1.392.000 zł. Pożary w gospodarstwach rolnych 25, pożary lasu – 2, pożary w budynkach 

mieszkalnych – 71. Pożary najczęściej występowały w budynkach jednorodzinnych. 

Komendant Grzegorz Zalewski przestawił Ilość działań prowadzonych przez jednostki OSP w 2021

roku. 

Poszkodowani podczas pożarów i miejscowych zagrożeń w 2021 roku: rannych podczas pożarów 

było 49 osób, podczas miejscowych zagrożeń 4 osoby , udzielona pomoc przez strażaków 

podczas pożarów – 35, podczas miejscowych zagrożeń – 6. Ranni ratownicy – 2 osoby. 

Były również interwencje medyczne. Są to zdarzenia do których nie ma możliwości 

natychmiastowego zadysponowania karetki lub gdy  przewidywany czas dotarcia karetki jest 

znacznie dłuższy niż czas dotarcia straży pożarnej. Takich interwencji było 3 ale z doświadczenia 

wiemy, że będą się powtarzać i będzie ich coraz więcej. 

Kontrole były przeprowadzane przez stanowisko do spraw kontroli rozpoznawczej. Czynności 

kontrolne z zakresu p. poż. - ilość kontroli 63, ilość skontrolowanych obiektów 95, ilość obiektów z 

nieprawidłowościami -21, ilość wydanych decyzji administracyjnych – 10, ilość nieprawidłowości 

56,  ilość odbiorów obiektów – 9, ilość wydanych opinii – 14.

Najważniejsza w straży jest prewencja, im lepiej prewencja działa tym mamy mniej zdarzeń. Były 

prowadzone akcje prewencyjne takie jak:

• „Kręci mnie bezpieczeństwo” - kampania społeczna, której celem jest zwrócenie uwagi 

młodych ludzi na kwestie związane z bezpieczeństwem

• „Czujka na straży Twojego bezpieczeństwa” - ogólnopolska kampania edukacyjno – 

informacyjna Państwowej Straży Pożarnej. 

• „Stop pożarom traw” - kampania społeczna mająca na celu zmniejszenie liczby pożarów 

traw oraz podniesienie świadomości ludzi w zakresie zagrożeń związanych z podpalaniem 

nieużytków rolnych

• „Bezpieczne wakacje”

• „Bezpieczne ferie”

• „Aktywni Błękitni – Szkoła Przyjazna Wodzie”

Były przeprowadzane kontrole w stosunku do podmiotów organizujących letni i  zimowy 

wypoczynek dzieci i młodzieży na terenie powiatu. Przeprowadzono 7 czynności w  obiektach, w 

których odbywał się wypoczynek dzieci i młodzież, skontrolowano łącznie 5  obiektów, wydano 5 

pozytywnych opinii. 

Funkcjonariusze wraz ze strażakami komendy powiatowej uczestniczyli podczas praktycznych 
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prób ewakuacji. Ćwiczenia przeprowadzone były w obiektach Zespołu Szkół w Siemiatyczach przy 

ul. Kościuszki, Polser, Dom Pomocy Społecznej, Szkoła Podstawowa Nr 1 w Siemiatyczach. 

Funkcjonariusze uczestniczyli w akcji kontrolnej w  obiektach, w których znajdują się archiwa – 

skontrolowano 3 takie obiekty. W okresie styczeń – luty wraz z przedstawicielem Inspektoratu 

Nadzoru Budowlanego zostały skontrolowane dachy w obiektach wielkopowierzchniowych z uwagi

na opady śniegu i ich odśnieżanie – sprawdzono 9 obiektów wytypowanych do kontroli. W 

miesiącu grudniu funkcjonariusz KP PSP przeprowadził czynności kontrolne w wytypowanych 

budynkach mieszkalnych komunalnych socjalnych na terenie powiatu. Skontrolowano 6 budynków 

mieszkalnych wielorodzinnych. Również w miesiącu grudniu skontrolowano obiekty, w  których 

prowadzona była sprzedaż wyrobów pirotechniczno widowiskowych. Kontynuowano akcję kontroli 

ferm drobiu na terenie powiatu siemiatyckiego – skontrolowano 2 obiekty tego typu.

Komendant Grzegorz Zalewski poinformował, że bardziej szczegółowe dane zawarte są w 

sprawozdaniu, które zostało przekazane.

Starosta Marek Bobel poinformował, że decyzją Komendanta Wojewódzkiego stan osobowy 

komendy straży pożarnej zwiększył się o 3 etaty, Starosta wyraził opinię że w związku z tym 

będzie jeszcze bezpieczniej niż w roku 2021.z tego co widać na stronach internetowych jest już po 

naborze, 3 dodatkowe etaty jest to mniej więcej 7-8% stanu osobowego komendy więc trzeba się 

cieszyć, że osobowo będzie wzmocnienie liczby strażaków na terenie Powiatu Siemiatyckiego.

Radny Mariusz Pyzowski poinformował, że ma pytanie do obu panów komendantów: może 

widzicie jakieś potrzeby sprzętowe, materiałowe, czegoś brakuje, ewentualnie zdarza się tak, że 

powiat współfinansuje pojazdy, że są jakieś rzeczy na tyle zużyte że wymagają wymiany. Czy są 

jakieś pilne potrzeby czy ewentualnie na przyszłość?

Starosta Marek Bobel stwierdził że cieszy się, że Przedsiębiorstwo Komunalne zamierza 

wspomóc nasze służby, każdy grosz się liczy, sprzęt jest drogi, my również pomagamy chociażby 

w zakupie samochodu dla Policji powiatowej w tym roku ale każdy  gest dobrej woli będzie przyjęty

przez komendantów.

Ponieważ radni nie zgłaszali pytań, Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało podziękował panom 

komendantom za bardzo wyczerpujące informacje.

P – kt 3.

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało poinformował o przejściu do punktu dotyczącego analiza

wykonania budżetu powiatu za 2021 rok jednocześnie poprosił panią Skarbnik Walentynę 

Kwiatkowską  o przedstawienie informacji.

Głos zabrała Skarbnik Powiatu Walentyna Kwiatkowska, która poinformowała, że jeśli chodzi o 

ogólne kwoty to na koniec ubiegłego roku plan dochodów zamknął się kwotą 65.453.522,66 zł. 

Wykonano dochody na kwotę 62.648.463,35 zł., co daje wskaźnik 95,71%. W tej kwocie dochody 

bieżące to było około 84% a majątkowe 16%.

Plan wydatków opiewał na kwotę 68.453.522,66 zł wykonano wydatki na 59.084.406,32 zł., co daje
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wskaźnik 86,31%. W tej kwocie wydatki bieżące to 82% a majątkowe czyli wskaźnik inwestycyjny 

za 2021 rok to 17,95%. Wynik budżetu był zakładany, planowany w kwocie 3 mln zł. Wykonanie 

zamknęło się nadwyżką w kwocie prawie 3.600.000 zł. co wynikało z wykonania ponadplanowych 

dochodów w wysokości prawie 2.800.000 zł. a były to środki z funduszu przeciwdziałania covid-19,

w ramach Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych i Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg 

wpłynęły środki w wysokości ponad 3.200.000 zł. Które wpłynęły do budżetu natomiast 

wykorzystane będą w roku bieżącym na inwestycje wieloletnie czyli ulica Słowiczyńska, droga 

Perlejewo – Leszczka Duża. W  budżecie wpłynęły środki na projekty unijne, które są realizowane  

i prawie 1.300.000 zł pozostało w nadwyżce natomiast finansować będzie wydatki tego roku. Z 

drugiej strony nie wykonano zaplanowane wydatki na prawie 9.400.000 zł. w tym poza wydatkami 

bieżącymi w wysokości 2.200.000 zł. wynikały z bieżącej działalności jednostek, nie wykonano 

wydatki majątkowe na blisko 7.100.000 zł. a w tym największą kwotę stanowiło scalenie gruntów 

na  obszarze gminy Perlejewo, gdzie była długotrwała procedura przetargowa. 

Do budżetu wpłynęły pozyskane dochody ze źródeł zewnętrznych blisko 15.400.000 zł., co 

stanowiło w stosunku do wykonanych dochodów prawie 25%. Zrealizowano też wydatki na 

inwestycje i różne przedsięwzięcia w kwocie ponad 15 mln zł., jest to wskaźnik prawie 26%. 

Jeśli chodzi o zadania inwestycyjne to z kwoty 10.605,305,52 zł. wykonanych wydatków 53% były 

to zadania drogowe w dziale transport i łączność – kwota ponad 5.626.000 zł. Na drugim miejscu 

Oświata i wychowanie i edukacyjna opieka wychowawcza  - prawie 29% i ponad 3 mln zł. Chodzi 

tu o zadanie modernizacji internatu i jeszcze  kompleksowa modernizacja pracowni zawodowych 

była realizowana w ubiegłym roku. Na trzecim miejscu Ochrona zdrowia 1,5 mln zł., ponad 14% 

była to dotacja przekazana na rzecz SP ZOZ, dalej Rolnictwo i łowiectwo czyli na scalenia wydano 

po 380 tys. zł. około 4% i bezpieczeństwo publiczne – około 63 tys. zł. Były tu zakupy na rzecz 

Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej. Gdyby podsumować finansowanie tych zadań 

to 29% stanowiły środki własne budżetu powiatu czyli około 3.100.000 zł. Natomiast środki 

pozyskane do sfinansowania tych zadań inwestycyjnych to 71% czyli 7.525.384 zł. 

Poza inwestycjami w budżecie było realizowanych jeszcze szereg projektów, dokładnie 17 w tym 8

projektów w ramach RPO Województwa Podlaskiego – na ten cel wydano prawie 2.656.000 zł. W 

ramach PROW 3 projekty, wydatki 1.220.000 zł. Program Powell czyli 6 projektów w szkołach 

blisko 1.800.000 zł. Łącznie na te zadania wydano 5.632.122 zł. Udział własny był wymagany tylko

przy pracowniach zawodowych, gdzie wydano 119 tys. zł. Pozostałe środki czyli ponad 5,5 mln zł. 

to środki unijne lub udział z budżetu państwa.

Skarbnik Walentyna Kwiatkowska poinformowała, że jeśli chodzi o zadłużenie to w ubiegłym roku 

spłacono 300 tys. zł. jeśli chodzi o spłatę kredytu. Saldo tego kredytu do spłaty na koniec roku 

wynosi 7,5 mln zł.

Skarbnik Walentyna Kwiatkowska poinformowała, że wpłynęła opinia Składu Orzekającego RIO 

jeśli chodzi o wykonanie budżetu. Uchwałą Składu z dnia 1 kwietnia 2022 r. podjęto Uchwałę Nr 
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RIO.II-00321-10/2022 w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu 

Siemiatyckiego sprawozdaniu z wykonania budżetu powiatu za 2021 rok. Skład Orzekający w 

osobach: Beata Chmielewska – przewodnicząca, Agnieszka Gierasimiuk i Marlena Stachurska – 

Janczyło – członkowie uchwalił, co następuje: opiniuje pozytywnie przedłożone przez Zarząd 

Powiatu Siemiatyckiego sprawozdanie z wykonania budżetu za 2021 rok. Skarbnik Walentyna 

Kwiatkowska odczytała uzasadnienie uchwały.

Starosta Marek Bobel poinformował, że chciałby zasygnalizować, że 1.800.000 zł. które 

otrzymaliśmy w ramach jednego z programów rządowych w  roku ubiegłym, z terminem realizacji 

do końca 2022 roku , były one przeznaczone na strzelnicę. My te 1.800.000 zł. przekierowaliśmy 

na rozliczenie internatu Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie. Starosta poinformował że 

mówi to dlatego, że na następnej sesji będzie wprowadzona inwestycja „Budowa strzelnicy w 

Powiecie Siemiatyckim” i kwota 1.800.000  zł , mamy w tej chwili z Polskiego  Ładu 5 mln zł. , 

Starosta wyraził nadzieję że w międzyczasie do następnej sesji będą środki w wysokości 3 mln zł. 

które pozyskamy i te 1.800.000 zł., które przesunęliśmy na internat chociaż były one cedowane na 

strzelnicę. Być może będzie tak sytuacja że po przetargu ta inwestycja będzie kosztować w 

granicach 10 mln zł. i trzeba będzie dołożyć z budżetu Powiatu Siemiatyckiego. Starosta Marek 

Bobel zaznaczył, że sygnalizuje żeby państwo radni wiedzieli już wcześniej, że 1.800.000 zł. de 

facto został  budżet powiatu odciążony a później być może będzie taka sytuacja kiedy  trzeba 

będzie w granicach 1.800.000 zł. może mniej dołożyć z budżetu powiatu więc de facto i tak i tak 

ten wkład z budżetu powiatu będzie bardzo niewielki. W tej chwili w związku z przesunięciem 

1.800.000 zł. koszt generalny remontu internatu po stronie budżetu Powiatu Siemiatyckiego jest to 

91 tys. zł. przy 7 mln zł, które ten remont kosztuje. Starosta Marek Bobel poinformował że 

sygnalizuje żebyśmy później pamiętali że pieniądze na strzelnicę pozyskaliśmy miejmy nadzieję 

prawie w 100%-tach.

P – kt 4.

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało poinformował o przejściu do informacji o stanie 

bezpieczeństwa sanitarnego za 2021 rok jednocześnie poprosił panią inspektor Jadwigę 

Hackiewicz o przedstawienie informacji.

Inspektor Jadwiga Hackiewicz poinformowała, że ten rok był dla Powiatowej Stacji Sanitarno 

Epidemiologicznej w Siemiatyczach bardzo trudny bo jak państwo wiecie pracowaliśmy 24 h na 

dobę byliśmy do dyspozycji naszego społeczeństwa, staraliśmy się udzielać wyczerpujących 

informacji, odbierać telefony, kierować na badania, pomagać, czasami nawet rozmowa z osobą 

chorą była przydatna i pomocna bo później  osoby dzwoniły i dziękowały że poświęciliśmy swój 

cenny czas.

Poza tym Stacja cały czas realizowała bieżące, cele i zadania które były skierowane na żywność, 

wodę, zakłady pracy. Oczywiście, były takie okresy w pandemii gdzie zachorowalność była bardzo 

duża i wtedy byliśmy zwalniani z bieżących kontroli, mogliśmy przekładać je na późniejszy termin 
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ale staraliśmy się wszystkie kontrole w miarę możliwości zrealizować. Nasza działalność polega na

zapobieganiu chorobom, może wydaje się, ze jest to bardzo proste ale czasami mówi się, że 

łatwiej leczyć niż zapobiegać. W czasie pandemii realizowaliśmy programy zdrowotne on – line ze 

szkołami, z przedszkolami gdzie tylko było to możliwe byliśmy obecni i na facebooku i na twitterze. 

Inspektor Jadwiga Hackiewicz wyraziła nadzieję, że informacje docierały do społeczeństwa. 

Inspektor Jadwiga Hackiewicz poinformowała, że w roku 2020 było 1.028 zachorowań i 52 zgony. 

W roku 2021 czyli w roku, którego dotyczy sprawozdawczość było 1.966 zachorowań – wtedy 

mieliśmy nowy wariant wirusa omikron, który powodował, że chorych było bardzo dużo, w tym 

czasie zanotowaliśmy 90 zgonów. W roku 2022 zanotowaliśmy 1158 zachorowań i 13 zgonów, 

omikron okazał się łatwiejszy do leczenia i mniej zgonów. Razem w naszym powiecie zachorowań 

w tych trzech latach epidemii było 4.152. Zgonów na covid - 19 było 155. Jeśli chodzi o przedziały 

wiekowe to od 20 do 29 lat był 1 zgon. Od 30 do 39 lat – 1 zgon, 50 – 59 – 2 zgony natomiast 

powyżej 60 lat 151 zgonów. W większości przypadków występowały również choroby 

współistniejące, najczęściej zdarzała się przewlekła choroba jak cukrzyca czy choroby 

nowotworowe, zapalenie płuc, POHP. 

Jeśli chodzi o szczepienia na covid – 19 byliśmy obecni w mobilnych punktach, byliśmy obecni na 

spotkaniach z rodzicami w szkołach, byliśmy obecni również na festynach czy w miejscach, gdzie 

były organizowane punkty szczepień ale niestety wyszczepialność w naszym powiecie nie jest 

zadowalająca bo do lutego wynosiła ona 40%, w tej chwili jest to 44%. możemy się jeszcze 

szczepić, możemy zgłaszać się do lekarzy rodzinnych i kontynuować szczepienia bo chronią przed

śmiercią, nie chronią przed zachorowaniem. W tej chwili pan minister ogłosił, że jest to nie 

epidemia a stan zagrożenia epidemią, nie mamy obostrzeń, o których mówił sanepid, nie musimy 

kontrolować przestrzegania nakazów, zakazów. W tej chwili stosunek do sanepidu jest bardziej 

przyjazny bo nakazy i zakazy bardzo nam zaszkodziły jeśli chodzi o opinię. Nikt nie lubi nakazów i 

zakazów. Jeśli chodzi o ilość zakażeń w tej chwili to nie jest tak, że nie ma zakażeń ale ostatnie 

zakażenie w Siemiatyczach było to 5 maja, była to jedna osoba zakażona covid. Zmalała liczba 

testów bo na testy kierują teraz lekarze ,  nie jest tak, że każdy może pójść i zrobić sobie test. W 

naszym województwie było 7 zakażeń 12 czerwca a w Siemiatyczach było 0 zakażeń. Dziś w 

całym województwie jest 0 zakażeń. Widzimy jak spada ilość zakażeń. Osób zaszczepionych w 

Powiecie Siemiatyckim jest 17.588 osób, mobilne punkty zaszczepiły 550 osób.  Staramy się w 

dalszym ciągu realizować swoje założenia czyli zapobiegać chorobom.  Teraz zwracamy uwagę na

uchodźców czyli jesteśmy tam, gdzie są uchodźcy, kontrolujemy te punkty pod kątem higieny i pod 

kątem chorób zakaźnych i staramy się aby w powiecie był spokój i aby mieszkańcy czuli się 

bezpiecznie. 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz zapytał, czy wśród migracji ukraińskiej były stwierdzone 

przypadki covid – 19?

Inspektor Jadwiga Hackiewicz odpowiedział, że nie. Były zapalenia płuc, podwyższona 
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temperatura ale nie było covid-19.

Ponieważ inne pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało podziękował 

inspektor Jadwidze Hackiewicz za przedstawienie informacji. 

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało poinformował, że jeśli chodzi o Sprawozdanie z realizacji

Programu współpracy powiatu siemiatyckiego z  organizacjami pozarządowymi w 2021r. państwo 

radni otrzymali materiały.

Następny punkt dotyczy rozpatrzenia raportu o stanie powiatu siemiatyckiego – również materiały 

zostały dostarczone, będzie to rozpatrywane na jutrzejszej sesji. Również jutro odbędzie się 

głosowanie w sprawie udzielenia wotum zaufania Zarządowi Powiatu Siemiatyckiego.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029.

Zmiany omówiła Skarbnik Powiatu Walentyna Kwiatkowska, która poinformowała, że 

konieczność zaktualizowania prognozy wynika z tego, że w wyniku wprowadzonych zmian w 

budżecie w roku bieżącym zwiększa się deficyt o 560 tys. zł. i wynosi ostatecznie 12,5 mln zł. co 

wynika z zamknięcia roku 2021 że pozostało szereg środków w nadwyżce i w wolnych środkach i 

one finansują zadania roku bieżącego. Ponadto wystąpiły zmiany w przedsięwzięciach czyli w 

zadaniach wieloletnich: wprowadzono nowe zadanie, jest to projekt, który będzie zgłaszany do  

dofinansowania w ramach PROW: jest to przebudowa drogi powiatowej 1711B na odcinku od drogi

wojewódzkiej Nr 690 do miejscowości Grodzisk o łącznych nakładach finansowych w wysokości 

8.184.789,49 zł rozpisany na lata 2022 – 2023. Ponadto dokonano zmiany w harmonogramie 

realizacji opracowania dokumentacji do budowy mostu, gdzie przenosi się zakres zadań z roku 

2022 na rok 2023 na kwotę 289.050 zł. Kolejna zmiana to zwiększenie nakładów na modernizację 

internatu w Czartajewie na różne roboty dodatkowe 544.523,84 zł. Ostatnia zmiana to do zadania 

„przebudowa ulicy Kościuszki” trzeba dołożyć 36.900 zł. w związku z tym, że nie był tam ujęty 

inspektor nadzoru branży wodno kanalizacyjnej.

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale Nr  XXII/175/21 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i 

spłat zobowiązań na lata 2022 – 2029 głosowało 14 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Zmiany omówiła Skarbnik Powiatu Walentyna Kwiatkowska. Projekt uchwały wraz z 

załącznikami oraz zmiany przekazane członkom komisji w trakcie posiedzenia komisji – w 

załączeniu do protokołu.
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Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr  XXII/176/21 

Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2022 rok głosowało 14 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej.

Starosta Marek Bobel poinformował, że w związku z tym, że pani kierownik PCPR na długo przed

naszą sesją miała zaplanowany wyjazd więc jeśli będą pytania do projektu uchwały w jej imieniu 

odpowie obecna na dzisiejszym posiedzeniu pani reprezentująca PCPR. Starosta Marek Bobel 

zaproponował, w związku z tym że każdy przeczytał materiały na sesję jeśli będą pytania to pani 

merytorycznie nam odpowie ale jeśli nie ma takiej potrzeby to zapoznaliśmy się z przedłożonym 

projektem.

Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało zwrócił się z pytaniem , czy ze strony radnych są pytania

do przedłożonego projektu uchwały?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie oceny zasobów pomocy społecznej 

głosowało 14 członków komisji.

Kolejny projekt uchwały dotyczył oceny sytuacji ekonomiczno – finansowej SP ZOZ w 

Siemiatyczach.

Starosta Marek Bobel poinformował, że wczoraj komisja powołana uchwałą Zarządu 

przeprowadziła konkurs zgodnie z procedurami i dyrektorem na następną, 6- letnią kadencję został

pan Andrzej Szewczuk. Serdecznie gratulujemy.

Dyrektor Andrzej Szewczuk poinformował że raport sporządzono dla powiatu siemiatyckiego na 

podstawie art. 53 ustawy o działalności leczniczej. Raport został przygotowany na podstawie 

sprawozdania finansowego za rok 2021, którego rzetelność i prawidłowość została potwierdzona 

opinią badania biegłego rewidenta a także wykonania planu finansowego za rok 2021. Zawiera on 

szczegółową analizę sytuacji ekonomiczno finansowej, prognozę sytuacji ekonomiczno finansowej 

na kolejne trzy lata obrotowe wraz z opisem przyjętych założeń oraz informację o istotnych 

zdarzeniach mających wpływ na sytuację ekonomiczno finansową Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach. 

Dyrektor Andrzej Szewczuk poinformował, że wiadomo, że trzy ostatnie lata były to lata covidowe, 

następuje tu zmiana różnych wskaźników. Oddział internistyczny nadal liczy 40 łóżek, w roku 2021 

do oddziału szpitalnego przyjętych zostało 1665 pacjentów, średni pobyt pacjentów to 5,8 dnia. 

Jest tu wzrost pobytu a wynika on z sytuacji że w oddziale internistycznym przebywa bardzo dużo 

osób w starszym wieku, średnia wieku to około 70 lat. Oddział chirurgiczny z pododdziałem 

ortopedycznym – w zeszłym roku przyjął 1591 pacjentów,  tu średni pobyt pacjenta to 4,7. Wzrost 

o 0,1. 

Dyrektor Andrzej Szewczuk poinformował, że wykonujemy około 300.000 procedur medycznych 
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rocznie więc chciałby wskazać jak ważnym ośrodkiem jest nasz szpital dla mieszkańców naszego 

powiatu i nie tylko.

Plan kontraktu za styczeń – grudzień 2021 został wykonany na 116%. Jeśli chodzi o wynik 

finansowy, który został potwierdzony w sprawozdaniu finansowym i przez biegłego rewidenta jest 

to zysk w wysokości 1.636,218,40 zł. jest to od 2016 roku najwyższy wynik jeśli chodzi o 

działalność SP ZOZ. Od 6 lat wynik ten jest dodatni.

Starosta Marek Bobel poinformował, że dzięki temu spłacamy 15 mln zł. długu, który zostawili 

nam poprzednicy. 

Dyrektor Andrzej Szewczuk stwierdził, że ta sytuacja bardzo mocno wpływa niekorzystnie na  

dalszy rozwój szpitala w sensie możliwości, jakie moglibyśmy mieć gdyby finanse były dużo 

lepsze. Ta sytuacja kosztuje nas prawie 700 tys. zł. rocznie. Są to znacznie środki, szpital byłby w 

stanie sam niektóre urządzenia i materiały kupować, które służą pacjentom Powiatu 

Siemiatyckiego.

Radny Mikołaj Żabiński podziękował dla Starosty i dla pana dyrektora za dodatkowe poradnie 

specjalistyczne, które w międzyczasie powstały jak geriatria, urologia, endokrynologia, ma być 

poszerzona ortopedia. Rady poinformował, że wrócił właśnie ze szpitala, gdzie miał okazję 

zobaczyć, był na holu gdzie jest  rejestracja i chirurgia, wiele się zmieniło ale mała uwaga: czy nie 

dałoby się tam dostawić więcej ławek bo jeśli chodzi o ortopedię jest zawsze dużo ludzi, żeby ci 

ludzie mogli oczekiwać na swoje godziny przyjęć. Są kolejki również do innych lekarzy specjalistów

m. in. do kardiologa. Radny poinformował, że chciałby zwrócić uwagę jeszcze na jeden oddział, na

jedną przychodnię o której mówił już wcześniej, na swoje zapytanie otrzymał plik wydrukowanych 

dokumentów, chodzi konkretnie o rehabilitację. Radny poinformował że prawdą jest, że czekał 4 

miesiące aby przyjął go lekarz rehabilitant do orzeczenia. Po orzeczeniu  10 miesięcy trzeba 

czekać na rehabilitacje tu na miejscu, 12 miesięcy jeżeli chce się jechać do Bacik – takie są realia, 

nie łudźmy się.  Radny podkreślił, że nie wymaga teraz, przyszłościowo należałoby pomyśleć jak tą

rehabilitację rozszerzyć dla dobra ludzi bo niektóry pacjent nie doczeka rehabilitacji. Taka jest 

prawda.

Dyrektor Andrzej Szewczuk poinformował, że odpisał panu radnemu kto może kwalifikować do 

rehabilitacji. Podobny czas oczekiwania jest niemalże we wszystkich ośrodkach rehabilitacji w 

Polsce, im więcej zwiększamy tym więcej pacjentów do nas przybywa. Dzisiaj żeby skierować 

pacjenta na rehabilitację nie musi tego robić lekarz rehabilitacji, może to zrobić ortopeda, chirurg, 

inny specjalista. Pan radny był u ortopedy, dość szybko się dostał, mógł poprosić o skierowanie na 

rehabilitację. 

Radny Paweł Kowalczyk pogratulował dyrektorowi SP ZOZ kolejnej kadencji. Radny jako 

przewodniczący Komisji Zdrowia zapytał, jaka jest sytuacja jeśli chodzi o zakup przez SP ZOZ 

mammografu?

Starosta Marek Bobel poinformował, że ostatecznie przetarg i montaż będzie po stronie SP ZOZ 
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ale wcześniej zwróciliśmy się jako Zarząd Powiatu do innych jednostek samorządu terytorialnego 

aby to urządzenie  móc zakupić. Zrobiliśmy to racjonalnie, zaproponowaliśmy, że połowę kosztów 

pokryje Powiat Siemiatycki a drugą połowę poryje pozostałe 9 samorządów proporcjonalnie do 

liczby osób na dzień 31 grudnia 2021 roku. Wyszliśmy z założenia – Starosta zaznaczył, że mówi 

to żartem – że każda kobieta jest w połowie powiatowa a w połowie miejska lub gminna. Mamy 

nadzieję, że miasta i gminy dołożą się do tej drugiej połowy. Cel jest ze wszech miar słuszny, 

każdy kto obserwuje środowisko w którym żyje to doskonale widzi że jest olbrzymi wysyp 

nowotworów, szczególnie nowotworów piersi. W związku z tym mamy taki cel, Starosta wyraził 

opinię, że ten cel zrealizujemy, warunkiem jest oczywiście solidarność we współfinansowaniu 

całego przedsięwzięcia. Na dzień dzisiejszy 3 gminy błyskawicznie odpowiedziały na ten wniosek, 

na dzień dzisiejszy Miasto i Gmina Drohiczyn jest na tak, Gmina Perlejewo jest na tak, Gmina 

Dziadkowice jest na tak więc 1/3 z tych, do których  zwróciliśmy się już odpowiedziała nam na 

naszą prośbę, czekamy na odpowiedź pozostałych gmin, będziemy informować mieszkanki, 

mieszkańców Powiatu Siemiatyckiego, które gminy już przystąpiły  zrobimy to niezwłocznie po to, 

aby mieszkańcy wiedzieli, jakie jest podejście poszczególnych samorządów do – naszym zdaniem 

– na chwilę obecną jednej z ważniejszych kwestii  w dziedzinie ochrony zdrowia. Sprawa jest 

świeża, Starosta podkreślił że nie wymaga, że w ciągu tygodnia wszyscy gremialnie w 100%-tach 

odpowiedzą, chociaż Starosta zaznaczył, że byłby pozytywnie zaskoczony gdyby było to szybko.

Dyrektor Andrzej Szewczuk poinformował, że około 5,5 tys. kobiet rocznie leczy się w naszych 

poradniach  ginekologicznych z czego większość kobiet mogłaby skorzystać z badań 

mammograficznych i kwalifikuje się do tych badań, co niejednokrotnie poprzez wczesne wykrycie 

choroby ratowałoby życie nie tylko zdrowie. Dyrektor Andrzej Szewczuk poinformował, że wczoraj 

idąc przez szpital spotkał panią z Siemiatycz, która właśnie dziś miała wykonane badanie ale w 

Łosicach i mówi „dlaczego u nas tego nie ma”. Dyrektor stwierdził, że był zaskoczony, że pacjentki 

widzą, że czegoś u nas nie ma chociaż urządzeń i sprzętu diagnostycznego jest wiele to jednak 

tuż po wejściu usłyszał takie pytanie. Należałoby się zastanowić nad tym , czy nie warto 

zainwestować? Wykonaliśmy badań przesiewowych jeżeli chodzi o badania raka płuc 1000 w 

ciągu roku z czego 10% są to potwierdzone nowotwory czyli 10% osób wcześnie 

zdiagnozowanych może zawdzięczać że żyje bo udało się je wyleczyć lub opóźnić rozwój choroby.

Tak samo jest jeśli chodzi o raka piersi – im wcześniej tym lepiej tylko trzeba dać możliwość i 

szansę żeby to mogło się wydarzyć. Na razie  szpital w Siemiatyczach nie daje takiej szansy, aby 

te osoby mogły u nas się zbadać, generalnie mieszkanki tego powiatu nie mają takiej szansy bo 

muszą jeździć poza powiat i tam korzystać z badań. Jest to jakieś rozwiązanie ale czy konieczne? 

To tylko niecały milion złotych.

Starosta Marek Bobel stwierdził, że zadanie jest konieczne do wykonania bo taka jest potrzeba 

mieszkańców powiatu. 

Radny Krzysztof Andruszkiewicz poinformował, że chciałby zachęcić bo być może nie do końca 

12



jest dystrybuowana informacja żeby nasze społeczeństwo korzystało z tych dobrodziejstw, które w 

naszym szpitalu funkcjonują jak również z wszelkiego rodzaju badań przesiewowych 50+, 60+ 

dotyczących również mężczyzn, radny poinformował, że z tego skrupulatnie skorzystał z czego jest

dumny. Tak, jak powiedział dyrektor: choroba chodzi za nami aż może nas wyprzedzić i trzeba ją 

ubiec i trzeba przed nią uciec. Radny Krzysztof Andruszkiewicz zachęcił do szeroko pojętej 

profilaktyki. 

Dyrektor Andrzej Szewczuk potwierdził że taka potrzeba istnieje jednocześnie poinformował że 

rezonans, który mamy od stycznia wykonuje około 350 badań w miesiącu – jest to bardzo bardzo 

dużo.

P – kt 5.

Radny Paweł Kowalczyk zapytał, jak wyglądają drogi w Powiecie Siemiatyckim, w Gminie 

Mielnik, które były eksploatowane w trakcie budowy muru między Polską a Białorusią?

Starosta Marek Bobel poinformował, że sprawa ta dotyczy nie tylko Gminy Mielnik bo dotyczy 

jeszcze dwóch innych gmin: Gminy Nurzec i Gminy Milejczyce bo tamtędy również poruszają się 

ciężkie transporty, które budują pas zapory pomiędzy Polską i Białorusią. Drogi są 

poddewastowane bo jeśli przejeżdżają kilkudziesięciotonowe transporty że żwirem, betonem czy 

ze stalą to jasnym jest że te drogi nie wytrzymują tego ciężaru bo te drogi są słabe. Są to zwykłe 

nalewki na bruk, one nie są dostosowane do tego typu ciężarów i trudno żeby one wytrzymywały. 

One i tak sporo wytrzymały. Starosta poinformował, że jeśli chodzi o współpracę z firmą budującą 

drogi dzisiaj był tu prezes Budimexu, ustaliliśmy -  zresztą mamy porozumienie – masę na gorąco 

bierzemy cały czas na koszt Budimexu, jest to duża firma, która chce zakończyć budowę z klasą 

więc również dziś ustaliśmy że pewne drogi, pewne nakładki szczególnie na drodze Mielnik – 

Mętna bo tam są najgorsze odcinki, po prostu tam gdzie są zdewastowane  będą naprawione 

poprzez nałożenie odpowiednich nakładek asfaltowych. Co do dalszej odbudowy zniszczonych 

dróg czy to powiatowych czy poszczególnych gmin dzieje się sporo. Starosta poinformował że 

tydzień temu był na spotkaniu z premierem Morawieckim i później na węższym spotkaniu sam 

zadał premierowi pytanie kiedy powstanie program dedykowany powiatom z terenów 

przygranicznych Polska - Białoruś. Pan premier odpowiedział, że ten program jest praktycznie 

gotowy i w połowie sierpnia, najpóźniej na koniec sierpnia zostanie uruchomiony. Logicznym jest to

co mówił premier, że dróg tych nie odbudowuje się w sytuacji, kiedy jeszcze trwa budowa, lepiej to 

zrobić dwa miesiące później kiedy pas graniczny zostanie doprowadzony do stanu, jaki jest 

pierwotnie zakładany. Starosta wyraził opinię, że jest to dobra wiadomość bo jest przekonany, że 

te drogi mało że przywrócimy do stanu pierwotnego to zdecydowanie poprawimy  nawierzchnię i 

stan tych dróg, które zostały zdezelowane ruchem wojsk czy budową płotu na granicy. Starosta 

Marek Bobel wyraził opinię, że będą to duże środki bo przy tej rozmowie był wojewoda podlaski 

Bohdan Paszkowski i wczoraj otrzymaliśmy pismo od pana wojewody. Wcześniej składaliśmy 

wnioski skonkretyzowane z kosztorysami na poszczególne odcinki , numery dróg, długości, 
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szerokości, wojewoda prosił żeby to zaktualizować według stanu i cen które są na chwilę obecną, 

mamy to zrobić do 30 czerwca, oczywiście to zrobimy i prześlemy. Starosta stwierdził że jest 

przekonany że będzie to kwota wielu milionów złotych wpompowana w te drogi na terenie tych 

trzech gmin. Starosta podkreślił, że jest przekonany że będzie to zrobione i pozyskamy 

odpowiednio wysokie środki aby przeznaczyć je na drogi w gminach: Mielnik, Nurzec Stacja i 

Milejczyce. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący obrad Jerzy Szawkało 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął wspólne posiedzenie Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Porządku Publicznego, Komisji Oświaty Kultury Zdrowia i  Spraw Socjalnych 

oraz Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY OBRAD

Przewodniczący Komisji

Rozwoju Gospodarczego i Porządku Publicznego

Jerzy Szawkało

Protokołowała: Elżbieta Malinowska
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